

通告 Notice

通告編號 (Circular No.): HFR/2021/2148

致：杏花邨各住戶

有關業主委員會委員辭任事宜

管理處於 2021 年 7 月 29 日收到委員廖宇恆先生書面通知，因考慮到擔任業委會公職對其正職及專業資格構成負面影響，他決定提早離任，並於 2021 年 8 月 12 日生效。他確認與業委會其他委員並無任何分歧，其職務將會由其他業委會委員分擔，不會進行補選。

我們感謝廖宇恆先生在擔任委員期間的付出。如對上述事宜有任何查詢，歡迎致電 2896 4333 與我們聯絡。

杏花邨管理處
2021 年 8 月 7 日

To : All Residents of Heng Fa Chuen

Re : Resignation of Owners' Committee ('OC') Member

We are regret to receive the written notice from the OC member Mr. Liu Yu Hang, Rocky dated 29 July 2021. Taking account of the negative impact on his official position and professional qualifications, he will relinquish from his post with effective from 12 August 2021. He confirms no disagreement with other OC members. His job duties will be shared by the other OC members and no by-election will be arranged.

The dedication of Rocky is highly appreciated. Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact us at 2896 4333.

Heng Fa Chuen Management Office
7 August 2021

通告除下日期 Notice Post Until Further Notice : 12.8.2021

